
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 7. september 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1727 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besva-

res.  Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Preben 

Bang Henriksen (V). 

 

Spørgsmål nr. 1727:  

” Mener ministeren, i forlængelse af svar på SUU alm. del spørgsmål 1450, at der kan 

være habilitetsproblemer i situationer som denne, hvor Kammeradvokaten anmodes 

om at vurdere bl.a. Sundheds- og Ældreministeriets holdning til en potentiel afskedi-

gelse, når samme ministerium er storkunde hos Kammeradvokatkontoret?” 

 

Svar på spørgsmål 1727: 

Statens gældende aftale med Kammeradvokaten fastsætter rammerne for brugen af 

Kammeradvokaten, og Sundheds- og Ældreministeriet har i henhold hertil indgået af-

tale med Kammeradvokaten om gennemførelse af SSI-undersøgelsen.  

 

Ministeren finder ikke, at der var habilitetsproblemer ved at lade Kammeradvokaten 

gennemføre SSI-undersøgelsen. 
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